

# Wohnprojekt in den Wiener Weinhängen

Neustift am Walde 86, 1190 Wien



## PROJEKTDATEN

### Wohnnutzfläche

1.500 m<sup>2</sup>

### Wohneinheiten

15

### Parkplätze

15

### Jahr der Planung

2012

### Käufer

Bauträger

## PROJEKTSTATUS

Das Projekt wurde von der Lead Invest Group geplant und als Projekt an einen anderen Marktteilnehmer (Bauträger) verkauft.

## PROJEKTBESCHREIBUNG

Die Liegenschaft befindet sich im bekannten und geschätzten Weindorf „Neustift am Walde“. Mit seiner Vielzahl an Gastronomie ist Neustift am Walde ein beliebtes Ausflugsziel für Wiener sowie Touristen und überzeugt mit regionalen und kulinarischen Schmankerl.

Die außergewöhnliche Lage garantiert dennoch eine ruhige Umgebung und ungestörtes Wohnen an den Wiener Weinhängen.



# Residential project in the Viennese vineyards

Neustift am Walde 86, 1190 Wien



## PROJECT DATA

### Living area

1.500 m<sup>2</sup>

### Residential units

15

### Parking spaces

15

### Year of Planning

2012

### Buyer

Developer

## PROJECT STATUS

The project was planned by Lead Invest Group and sold as a project to another market participant (developer).

## PROJECT DESCRIPTION

The property is located in the well-known and appreciated wine village "Neustift am Walde". With its variety of gastronomy, Neustift am Walde is a popular destination for Viennese as well as tourists and convinces with regional and culinary delicacies.

The exceptional location nevertheless guarantees a quiet environment and undisturbed living on the Viennese wine slopes.

